



Double Degree University of Amsterdam Faculty of Law

Die Universität Amsterdam wurde 1632 gegründet. Die Rechtsfakultät der Universität Amsterdam bevorzugt einen internationalen und interdisziplinären Ansatz in ihren Studiengängen. Viele der Fakultätsmitglieder sind praktizierende Anwälte oder pflegen Beziehungen zur Geschäftswelt.

Studienabschlüsse

Master of Law UZH der Rechtswissenschaftlichen Fakultät der Universität Zürich (RWF UZH) und Master of Laws (LL.M.) der Faculteit der Rechtsgeleerdheid Universiteit van Amsterdam.

Anzahl Studienplätze

Im Double Degree Masterstudiengang mit der Universität Amsterdam besteht keine Studienplatzbeschränkung.

Mindestanforderungen

- Mindestdurchschnittsnote von 4,7, und
- Abschluss des Bachelor of Law innerhalb von 5 Jahren.

Besondere Zulassungsvoraussetzungen

Die Sprachkenntnisse müssen mit einem der folgenden Sprachtests belegt werden (Änderungen vorbehalten):

- International English Language Testing System (IELTS): Die Mindestanforderung ist 7.0 "overall", mit einem Minimum von 6.0 in jeder Teildisziplin.
- Test of English as a Foreign Language (TOEFL): Die Mindestanforderungen sind 100 iBT, mit einem Minimum von 25 Punkten in den Teildisziplinen "reading" und "lis-

The University of Amsterdam was founded in 1632. The Faculty of Law of the University of Amsterdam favors an international and interdisciplinary approach to its degree programs, with many of the faculty members being practicing lawyers or having strong ties to the business community.

Degrees

Master of Law UZH of the Faculty of Law of the University of Zurich (RWF UZH) and Master of Laws (LL.M.) of the Faculteit of the Rechtsgeleerdheid Universiteit van Amsterdam.

Number of Study Places

There is no restriction on the number of available study places within the Double Degree Master's program with the University of Amsterdam.

Minimum Requirements

- Minimum average grade of 4,7, and
- Completion of the Bachelor of Law degree within 5 years.

Special Admission Requirements

Language proficiency must be demonstrated with one of the following language tests (subject to change):

- International English Language Testing System (IELTS): The minimum requirement is 7.0 "overall", with a minimum of 6.0 in each sub-discipline.
- Test of English as a Foreign Language (TOEFL): The minimum requirement is 100 iBT, with a minimum of 25



tening", und mit einem Minimum von 24 Punkten in den Teildisziplinen "speaking" und "writing".

- Cambridge English Language Assessment: Proficiency (CPE) Zertifikat oder Advanced (CAE) Zertifikat. Beim CAE ist die Mindestanforderung die Note C.

Studiengebühren an der Universität Amsterdam

EUR 2'143 pro Jahr (Swiss/EU), 16'500 pro Jahr (Non EEA) (Änderungen vorbehalten)

Studiendauer

Ein Double Degree Masterstudiengang dauert in der Regel vier Semester. Es werden je zwei Semester an der RWF UZH und an der Universität Amsterdam absolviert.

Sprache

Die Veranstaltungen und Prüfungen an der Universität Amsterdam finden in englischer Sprache statt.

Studienprogramme

Die von der RWF UZH angebotenen Double Degree Masterstudienprogramme können mit den folgenden LL.M.-Programmen der Universität Amsterdam kombiniert werden:

- European Private Law
- International and European Law: European Competition Law and Regulation
- International and European Law: European Union Law
- International and European Law: International Trade and Investment Law
- International and European Law: Public International Law

Die von der RWF UZH angebotenen Double Degree Masterstudienprogramme können auch mit den selektiven LL.M.-Programmen der Amsterdam Law School kombiniert werden, sofern die für die selektiven Programme geltenden Zulassungsbedingungen erfüllt werden können. Die Übersicht über die regulären und selektiven Masterstudienprogramme sowie die geltenden Zulassungsbedingungen sind verfügbar unter: www.uva.nl

points in the reading and listening sub-disciplines, and a minimum of 24 points in the speaking and writing sub-disciplines.

- Cambridge English Language Assessment: Proficiency (CPE) certificate or Advanced (CAE) certificate. For the CAE, the minimum requirement is a grade C.

Tuition Fees at the University of Amsterdam

EUR 2'143 per year (Swiss/EU), 16'500 per year (Non EEA) (subject to change)

Duration of Studies

A Double Degree Master's program usually lasts four semesters. Two semesters each are completed at RWF UZH and at the University of Amsterdam.

Language

Courses and examinations at the University of Amsterdam are held in English.

Study Programs

The Double Degree study programs offered by RWF UZH can be combined with the following LL.M. programs offered by the University of Amsterdam:

- European Private Law
- International and European Law: European Competition Law and Regulation
- International and European Law: European Union Law
- International and European Law: International Trade and Investment Law
- International and European Law: Public International Law

The Double Degree study programs offered by RWF UZH can also be combined with the selective LL.M. programs offered by the Amsterdam Law School, provided that the admission requirements applicable to the selective programs are met. The overview of the regular and selective Double Degree study programs as well as the applicable admission requirements are available at: www.uva.nl